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ACTA DE REUNIÓ JUNTA DIRECTIVA FCC 2021 - 2025 

Reunió núm. 17 de la Junta Directiva FCC 2021 - 2025 

Convocatòria: 17 de Setembre del 2024  a les 18:00.  

Reunió mixta: presencial a la sala Narcís Masferrer, velòdrom d'Horta-Barcelona i videoconferència. 

Estan convocats: 

Joaquim Vilaplana, President de la FCC. 
Jesús Ruiz, 1er Vicepresident de la FCC. 
Carles Ferrer, 2on Vicepresident i Delegat Territorial de Girona de la FCC. 
Jordi Jorba, Tresorer de la FCC. 
Sandrine Germain, Secretària de Junta de la FCC. 
Ricardo Villar, Delegat Territorial de Barcelona FCC. 
Artur Santiveri, Delegat Territorial de Lleida de la FCC. 
Raül Querol, Delegat Territorial de les Terres de l’Ebre de la FCC. 
Salvador Bigas, Vocal de la FCC. 
Josep Antoni Fernández, Vocal de la FCC. 
Josep Roca, Vocal de la FCC. 
Pere Uyà, Vocal de la FCC. 
Anna Villar, Vocal de la FCC. 
Victor Saiz, Vocal de la FCC. 

Estan convidats: 

Eudald Carol, Assessor Jurídic de la FCC. 

Assistents de forma telemàtica:  

Sandrine Germain, Secretària de Junta de la FCC. 
Raül Querol, Delegat Territorial de les Terres de l’Ebre de la FCC. 
Anna Villar, Vocal de la FCC. 
Josep Roca, Vocal de la FCC. 
Pere Uyà, Vocal de la FCC. 

Assistents de forma presencial: 

Joaquim Vilaplana, President de la FCC. 
Jesús Ruiz, 1er Vicepresident de la FCC. 
Carles Ferrer, 2on Vicepresident i Delegat Territorial de Girona de la FCC. 
Ricardo Villar, Delegat Territorial de Barcelona FCC. 
Salvador Bigas, Vocal de la FCC. 
Josep Antoni Fernández, Vocal de la FCC. 
Eudald Carol, Assessor Jurídic de la FCC. 

No assisteixen per altres temes: 

Jordi Jorba, Tresorer de la FCC. 
Artur Santiveri, Delegat Territorial de Lleida de la FCC. 
Victor Saiz, Vocal de la FCC. 
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1. Accions i aclariments dels assumptes tractats a la Junta directiva 25/06/2024: 

 

1.1 Comunicat al president i secretària del CTA sobre l’autorització d’accés a pista: 
 

• Pendent obtenir una valoració per part dels organitzadors i àrbitres de la proposta 
implantada. Aquesta valoració es farà durant les proves de pista del Juliol. 
 

• Valoració realitzada tant a les proves de pista del Juliol i com al TICB aquest 

setembre i el resultat ha sigut positiu, tancant així aquest punt . 
 

1.2 Documentació Arbitral: 

 

• Pendent adaptar la documentació arbitral amb el nou logotip i els colors estàndards 
de la FCC. 

• Segons presidència s’ha adaptat la capçalera de les classificacions amb els colors 

estàndards de la FCC. 

• S’ha verificat un dels documents de classificacions penjat a la WEB i els colors de la 

capçalera són correctes, tancant així aquest punt . 

 

1.3 Llista de Centres Concertats 2024: 

 
• Queda pendent saber com queda els centres de Girona canviats. La resposta de de 

Gerosalud: 

 

o Hospital de Figueres (Alt Empordà), pendent de ser firmat. 

o Hospital de Campdevànol (Ripollès), pendent de ser firmat. 

o Hospital Comarcal d’Olot (Garrotxa), confirmat. 

NOTA: Substituint l’Hospital privat de Sant Jaume d’Olot. 

o Hospital Comarcal de la Selva (Blanes), continua pendent. 

 

1.4 Temes de Servei Català de Trànsit: 

 

• Senyalització dels vorals deixant un espai 1,5m (si és possible) on hi hagi un piló o 
un bisbe (C-31): 
 

o S’han tret els bisbes / pilons, s’ha tornat a asfaltar la zona. 
o Es vol extrapolar a altres carreteres. 
o Reunió pendent per parlar de l’activació del punt anterior i del 

manteniment. 
o Pendent d’enviar un correu (a partir del 25/09/2024) des de la comissió de 

seguretat viaria i mobilitat per tal de poder organitzar la reunió esmentada en 
el punt anterior. 
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1.5 Estat Velòdroms Lleida i Tarragona: 

 

• Velòdrom de Tarragona: 

 

o S’ha arribat a un acord (pendent de ser firmat) amb el Patronat d’Esports de 

Tarragona (Ramon Cuadrat) per tal de poder reactivar l’activitat esportiva al 

velòdrom de Tarragona de la mà del tècnic de la FCC Sergi Escobar (Speed 

Republik). 

o Els criteris mínims de l’acord són: 

▪ Escola homologada a la FCC. 

▪ Activitat d’escola dimarts i dijous de 18:00 a 20:00. 

▪ Possibilitat d’activitat de tecnificació dissabte al matí. 

▪ Un mínim de federats a l’escola. 

▪ Mínim una activitat esportiva federada pel 2025. 

▪ Un llistat de la gent que no pertanyen a l’escola i venen a entrenar en 

horari d’escola FCC. 

 

• Velòdrom de Lleida: 

 

o S’ha arribat un acord (pendent de ser firmat) amb el tècnic de la FCC 

(Ramon Simó) per tal de començar l’activitat esportiva al velòdrom de Lleida. 

o Els criteris mínims són: 

▪ Logística adaptada per fer la pràctica esportiva al velòdrom de 

Lleida. 

▪ Mínim una activitat esportiva federada per Infantils al 2025, ja que 

aquest velòdrom no és apte per fer competicions més enllà d’Infantils 

degut al seu peraltat. 

▪ Escola homologada a la FCC. 

▪ Un mínim de federats a l’escola. 

▪ Un llistat de la gent que no pertanyen a l’escola i venen a entrenar en 

horari d’escola FCC. 

 

1.6 PEPNat:  

 

• La seva impugnació continua endavant, està pendent de resolució. 

• Es farà un recordatori a l’advocat. 
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1.7 Tema Collserola: 

• Es va fer una reunió el dia 11/04/2024 al Parc de Collserola per crear un grup de

treball per poder regularitzar els usos dels senders i corriols del Parc de Collserola:

o La FCC va anar donant suport a Collserola Sport Respecte Ciclisme (CSRC).

o El CSRC va redactar una proposta la qual li donem suport:

o És un taula oberta a clubs, entitats, veïns, etc.

o Dins del grup de treball de la FCC som: Anna Villar, Quim Vilaplana, Carles

Ferrer i Sandrine Germain.

o La proposta va ser exposada a tots els col·lectius i principalment és crear

una xarxa de corriols on el pas de la bicicleta estigui permès i els quals es

vagi fent un manteniment.

• Es va fer una segona reunió el 13/06/2024 al Parc de Collserola on es va parlar més

de temes legislatius on van participar en Quim Vilaplana i Anna Villar.

• Es va fer una tercera reunió el 10/07/2024 al Parc de Collserola per tal de fer unes

taules rodones sobre els usos dels senders i corriols al Parc però de forma general,

és a dir, no es mirava només el pas de les bicicletes, sinó el pas dels caminants,

cavalls, etc.

o Des de la FCC vam participar Anna Villar i Sandrine Germain.

o Van ser tres taules rodones sobre diferents temàtiques del Parc i com afecta

(pros i contres) els seus usuaris.

o A cada taula hi havia un o dos membres de cada col·lectiu.

• Reunió del consell consultiu avui dia 25/06/2024 on Anna Villar va estar present com

a FCC on es va fer un resum de tot el que s’havia fet fins ara en les reunions

anteriors i on es va tractar sobre els abocadors a Collserola i altres temes de l’ús del

parc però a nivell genèric, cap esmena concreta a la pràctica de la bicicleta de forma

esportiva al parc.

• S’ha demanat des de la FCC ser membre del Consell Consultiu per poder tenir veu i

vot, ja que ara mateix estem d’oients. Aquest tema es tractarà demà dia 18/09/2024 i

està pendent de resposta per part seva.

http://www.ciclisme.cat/
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1.8 Proposta fer un curs Voluntaris / Organitzadors: 

• Proposta de fer curs als voluntaris (motoristes o no) de com actuar  i col·locar-se

durant l’activitat esportiva i als organitzadors sobre les mesures de seguretat

d’una cursa (organitzadors):

 Formació Mixta. 

 Dos blocs: 

▪ Guia de seguretat en curses personal Moto-enllaç.

▪ Guia de les mesures de seguretat per poder fer una cursa

(organitzadors).

 Primera convocatòria el 26/10/2024 amb la disciplina de Carretera. 

Seguidament es farà BTT, Gravel i així consecutivament per cada 

disciplina em funció de la seva perillositat i afluència. 

 Es demana assistència obligatòria mínimament a un responsable de 

cada organitzador. 

 Pendent de preparar el contingut de la formació. Jesús R. & Sandrine G. 

s’ocuparà de recopilar informació per fer el contingut de la formació i de 

la guia. 

NOTA: Es pot preguntar al Jordi Martínez (àrbitre) que fa xerrades sobre 

aquest tema. 

 Pendent de fer difusió. 

• Pendent de:

 Proporcionar a l’organitzador la guia de mesures de seguretat per poder 

fer una cursa i les repercussions si no s’apliquen aquestes mesures. 

http://www.ciclisme.cat/
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1.9 Proposta a l’organitzador assegurança de voluntaris: 

• Proporcionar a l’organitzador de curses (NO marxes cicloturisme) una

assegurança pel voluntari:

 No hi ha assegurança per vehicle (moto o cotxe), és a dir cada voluntari 

que vagi amb el seu vehicle a una activitat esportiva ha d’avisar 

prèviament a la seva assegurança que participarà a un esdeveniment 

esportiu i la resposta d’aquest davant la cobertura podrà ser sí amb un 

suplement o no estàs cobert. 

 Si l’organitzador et proporciona el vehicle (moto o cotxe) llavors 

l’organitzador és el responsable de la cobertura d’aquell vehicle. 

 Si és pot oferir una cobertura des de la FCC al voluntari a peu, sempre 

que aquest no tingui cap treball organitzatiu. Aquesta es pot oferir a 

l’organitzador: 

▪ El cost aniria en funció de la quantitat de voluntaris.

▪ Aquesta cobertura duraria tota la durada de l’esdeveniment.

▪ El cost aproximatiu de l’organitzador seria:

➢ Bloc de 10 voluntaris: 30€

➢ Bloc de 15 voluntaris: 45€

➢ Bloc de 20 voluntaris: 60€

➢ Bloc de 25 voluntaris: 75€

▪ Alhora de presentar la documentació per pagar la Taxa

Federativa serà quan l’organitzador ha de sol·licitar la pòlissa i ha

de dir la quantitat de voluntaris que tindrà.

▪ MutuaCat seria la responsable de la Pòlissa.

▪ La cobertura que té és només assistència sanitària amb

compensació econòmica per disfunció o pèrdua d’algun membre.

No hi ha Responsabilitat Civil.

▪ Responsabilitat Civil està cobert per l’assegurança de

l’organitzador.

o Proposta acceptada durant al Junta del 25/06/2024.

o Pendent d’informar d’aquest tema durant les reunions de comissió de les

diferents disciplines.

o Pendent de fer difusió des de la FCC a tots els organitzadors de cada

disciplina després d’haver ser informats per la seva comissió

corresponent.

1.10 Ambulàncies: 

• Pendent de demanar la documentació de ServiMèdic i triar una ubicació al núvol
per aquesta.

• Documents a demanar a totes les companyies d’ambulàncies contractades (ja
sigui contractades per FCC o per l’organitzador):

o El del ministeri on valida l’empresa.
o El del vehicle autoritzat.

• Pendent de modificar el document de serveis mèdics demanant si els serveis
mèdics contractats per l’organitzador tenen els dos documents esmentats al punt
anterior.

http://www.ciclisme.cat/
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1.11 Gestió Velòdrom: 

• A data 17 de setembre de 2024, el IBE no ha publicat les Bases del concurs per
la concessió d’instal·lacions esportives  a Barcelona.

• La concessió de la gestió del Velòdrom està prorrogada fins a 31/12/2024.

• Presentació de la FCC al concurs:

o Avaluació de les condicions vs. costos.
o Decisió si la FCC es presenta o no al concurs.

2. Informe de presidencia:

2.1 Actes: 

• 28/06/2024: Actes de Inauguració del 75é aniversari del Club Ciclista Ripoll.

• 04/07/2024: Presentació de la Clàssica Terres de l’Ebre (Tortosa), juntament amb el

delegat de Terres de l’Ebre.

• 06/07/2024: Activitat E-Sports al Museu Olímpic de Montjuïc (Barcelona). Activitat

nova organitzada per la UFEC.

• 07/07/2024: Cloenda de la Copa Catalana Internacional de BTT a la Vall de Boí

(Lleida).

• 08/07/2024: Visita al velòdrom de Lleida.

• 10/07/2024: Visita al velòdrom de Tarragona.

• 15/07/2024: Acte protocol·lari de la Clàssica Terres de l’Ebre.

• 05/09/2024: Primera Reunió amb Caixa d’Enginyers juntament amb el delegat de

Barcelona per una possible col·laboració entre entitats.

2.2 RRHH: 

• La Montse Juan:

o Estarà de baixa per jubilació a partir del 02/10/2024.
o En Federico Capilla és el nou comptable amb data d’incorporació el

01/07/2024.

• En Xavi Ràfols:

o Es va donar de baixa el 02/09/2024 per jubilació
o S’ha arribat a un acord per tal que continuï fent les seves tasques però

amb un contracte de voluntariat de 12h setmanals amb durada fins el
31/12/2024.

o El seu horari serà Dilluns (4h) i Dimecres (4h) pel matí i Dijous per la
tarda (4h).

• La Marta Vilajosana:

o Fa tres mesos que està de baixa per problemes de mobilitat.
o Es donarà un termini de 2 mesos per veure com evoluciona el seu

quadre mèdic i en funció del que ens comuniqui s’haurà de prendre una
decisió per aquest lloc de treball.

http://www.ciclisme.cat/
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2.3 Eleccions RFEC 2024: 

• Tota la informació sobre el procés electoral de la RFEC està a la WEB de la FCC.

• El procés electoral va començar el 02/09/2024.

• Les eleccions dels membres de l’Assemblea General dels estaments de clubs,
tècnics, esportistes, àrbitres i associacions del ciclisme professional serà el
25/10/2024.

• Es convoca l’Assemblea General Extraordinària per escollir del President i els
membres de la Comissió Delegada de l’Assemblea RFEC el 30/11/2024.

• L’Assemblea consta de 122 membres, els quals estan distribuïts en 19
federacions autonòmiques, és a dir 70 són autonòmics i 52 són d’àmbit nacional.

• A Catalunya li corresponen 9 assembleistes: 6 clubs, 2 esportistes de modalitat
olímpica i el president de la FCC.

• Les urnes estaran a Madrid, però al reglament hi ha un article el 18.3 que
esmenta si una federació té més del 10% de llicències del total ha de posar urnes
a la seva seu.

• La FCC està dins d’aquest criteri, per tant haurà de preparar un mesa electoral
on hi haurà d’haver el mateix nombre de urnes com estaments a votar.

• La FCC a part dels 9 assembleistes que li pertoca ha presentat 7 candidatures
més: 1 de club, 3 esportistes i 3 tècnics. Aquests s’haurien de votar a nivell
estatal.

• Totes les federacions que donin suport a la mateixa candidatura presenten els
seus assembleistes per tal que siguin votats entre ells i puguin sortir escollits, és
a dir, la distribució es fa entre les federacions que estan en una mateixa
candidatura.

• Presidència no presenta cap candidatura arbitral degut a la diferència en el
posicionament de candidatura.

• Queden dues candidatures actualment:

o El president de la Federació Madrilenya de ciclisme: José Vicioso.
o El president de la Federació Extremenya de ciclisme: Julián Pozuelo.
o La candidatura d’en Rafael Coca (President del comitè d’àrbitres de la

RFEC) s’ha retirat el dia 16/09/2024.

• Quants avals necessita per ser un candidat: es necessita el 15% dels 122
assembleistes.

• El període de presentació d’avals NO està encara obert.

• Presidència esmenta que amb la retirada del pre-candidat Rafa Coca, que
representava la opció continuista, i la incorporació a última hora del pre-candidat
Julián Pozuelo, amb pocs suports per presentar els suficients avals, la millor
proposta per la FCC es posicionar-se amb la candidatura majoritària (14
federacions de 19) del pre-candidat José Vicioso. Candidatura que proposa
canvis i més protagonisme en la gestió de la RFEC per part de Catalunya. No hi

ha cap comentari en contra per part dels assistents sobre l’esmena. .

http://www.ciclisme.cat/
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2.4 Obligacions financeres: 

• Taxes Federatives 2025 i condicions es queden igual que les del 2024 . 

• Taxes Arbitrals 2025 i condicions es queden igual que les del 2024 . 

• Queda pendent revisar les tarifes de les Llicències i Inscripcions.

• Document Serveis Sanitaris pendent d’afegir a l’apartat PER TOTHOM: Per cada
circuit independent caldrà un servei sanitari (SVA) independent.

• Document Composició Arbitral:

o Pendent de revisar pel 2025.
o Presidencia opina que la evolució tecnològica en els arbitratges no queda

reflectida en una millor gestió arbitral en perjudici dels organitzadors.

2.5 Llicències: 

• Avaluació de llicències 2024:

 Il·lustració 1: Evolutiu Llicències 2022 – 2023 – 2024 a 31/07/2024 

http://www.ciclisme.cat/
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2.6 Activitat últim trimestre 2024: 

• Setmana Catalana de l’esport el dia 05/10/2024 a Torregrossa (Lleida), on es preveu una

bona participació amb equips estrangers i la selecció catalana junior.

• Festa de la bicicleta el dia 06/10/2024 a Barcelona, on la FCC hi serà present un any

més amb un estand + circuit d’habilitats.

• El Clínic 2024 es substituirà per dues activitats amb un format social ride + activitat. El

motiu de no seguir amb el format anterior és per petició del nostre públic després

d’haver-ho manifestat en les diferents enquestes de satisfacció client d’anteriors Clínics.

El format que es proposava des de la Delegació de Terres de l’Ebre (Stage ciclisme +

turisme) era molt interessant però el cost era elevat i és una de les queixes del nostre

públic. Aquest format proposat es podrà fer un cop hi hagi una comunitat consolidada. El

Delegat de Terres de l’Ebre mostra el seu desacord amb la decisió de la Comissió de

Fèmines, la qual se li va prèviament comunicar.

• 2ona edició de la Fira de l’esport català edició d’hivern el dia 19/10/2024 a Puigcerdà

(Girona), on la FCC repetirà presencia amb dos circuits de habilitats, un de trial i l’altre de

BTT.

• La 76ena edició de la Montserratina el 03/11/2024 a Montserrat (Barcelona).

• Acte de cloenda Cicloturisme 09/11/2024 a INEFC (Barcelona). Amb el canvi d’ubicació,

la comissió de cicloturisme vol incrementar la presencia de cicloturistes i organitzadors

en aquest acte de reconeixements.

• Acte de cloenda el 16/11/2024 a INEFC (Barcelona), el qual manté el mateix format que

l’any anterior i es comunica a tots els membres que es reservin aquesta data per assistir-

hi.

• 18ena Junta Directiva mixta el 19/11/2024.

• 19ena Junta Directiva  presencial + sopar de Nadal el 17/12/2024.

http://www.ciclisme.cat/


Pàgina 12 de 15 

 www.ciclisme.cat 

2.7 Altres: 

• Es demana el retorn de la subvenció demanada a l’Ajuntament de Barcelona pel
1er Congrés de Fèmines que s’havia de celebrar al Març d’enguany, el qual es va
anul·lar per la poca participació.

• Pis de Fontanella:

o S’han fet una sèrie de reformes.
o La quantitat de les reformes està especificat al pressupost adjunt (codi

21100002 de l’apartat Inversions).
o Encara està pendent de ser llogat.

• TICB:

o Avaluació positiva en general.
o Streaming, novetat d’enguany:

▪ S’està esperant l’informe de la retransmissió.
▪ S’hauria d’haver retransmès pel canal de Youtube de la FCC,

enlloc del de l’empresa del Carles Ferran.
▪ Les veus entre Sergi Valdivieso i Carles Ferran es solapaven

sovint.

▪ Han faltat més plànols de la cursa, sobretot un pla general de
tota la cursa.

▪ Bona recepció de la TV que es va posar al Velòdrom, sobretot
per part dels àrbitres.

▪ Imatge retransmesa despixelada a vegades.

3. Informe econòmic

• Exercici 2024 a 13/09/2024:

• Llicències NO s’arribarà al previsió establerta.

• Ingressos Federatius s’arribarà a la previsió establerta.

• Subvencions s’arribarà a la previsió establerta.

• Les despeses d’estructures està amb línia amb la previsió establerta.

• L’últim rebut de les assegurances quedarà compensat amb la regularització que es farà

en funció del nombre de llicències realitzades enguany.

• La part esportiva està quasi tot amb línia amb la previsió establerta, menys Trial.

Paraciclisme i Pista estarà un pèl més per sobre.

• A nivell de tresoreria tenim per pagar tots els proveïdors sense cap problema.

• Es preveu tancar el 2024 amb un benefici del voltant de 50.000€.

http://www.ciclisme.cat/
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4. Informe assessoria jurídica:

4.1 Accident de Sant Pere Vilamajor:

• L’acusat ha acceptat una pena de 4 anys de presó envers 7 anys demanats i 6 anys

de retirada de carnet.

• L’acusat va ingressar a presó al gener del 2024.

• El mes de març del 2024 la secretaria de mesures penals de la Generalitat va donar

a l’acusat el tercer grau.

• El fiscal ho va recórrer i el jutjat penal va acceptar el recurs i l’acusat torna a estar a

presó amb el mateix règim d’inici.

4.2 Accident de Castellbisbal: 

• Al maig s’ha deixat amb llibertat a l’acusat, retirant-li el passaport que no té i cada 15

dies ha de comparèixer al jutjat.

• Està pendent de la resolució del fiscal després de saber tots els delictes imputats.

• No hi haurà judici fins aquest agost 2024.

• Pendent de saber més sobre aquest tema.

4.3 Demanda Voluntari: 

• A la 11ena  marxa cicloturista Amer Sant Martí Sacalm organitzada pel Club Atlètic

Amer un ciclista va envestir la moto del voluntari que estava aparcada a una illeta.

• S’ha demandat al ciclista, al club, a Catalana Occident i a la FCC.

• Judici el 15/04/2025 a les 11:00.

• S’anirà dient que la FCC no té cap responsabilitat en aquest cas i es portarà a la

Cristina Jané, responsable de gestió de curses de la FCC per tal que expliqui el

procediment de gestió i autorització de curses.

4.4 Demanda ciclista basc: 

• Durant una sortida lúdica un ciclista basc va xocar contra el ciclista que anava davant

(president del Club Atlètic Amer) quan aquest va haver de frenar a una cruïlla.

• S’ha demandat al ciclista / club, Catalana Occident i la FCC.

• Catalana Occident ha contestat que per ser un activitat lúdica no entra com a tercers.

• Audiència prèvia del judici el 14/05/2025.

4.5 Cas del Javier Hierro Perez: 

• Anant a comprar el pa per Barcelona amb bicicleta va provocar un accident on un

motorista va caure.

• Segons informe la reclamació pot ser uns 60.000€.

• Catalana Occident no assumia la reclamació, ja que estava utilitzant la seva bicicleta

per traslladar-se i això no està cobert per la RC. Només està cobert, competició,

sortida lúdica i entrenament.

• Pendent de veure què s’ha dit a la documentació presentada.

http://www.ciclisme.cat/
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4.6 Demanda per la prohibició del pas de ciclistes en trams de la C-17: 

• S’ha interposat un recurs per tal de demanar la circulació de bicicletes entre

Montesquiu i Ripoll per la C-17, ja que no hi ha cap altra alternativa.

• Al 2013 la Generalitat es va comprometre a fer millores en aquesta zona i no s’ha fet

res.

• La Generalitat no vol que vagi al jutjat del contenciós.

• Junta va acceptar donar suport a aquest recurs el dia 25/06/2024.

• Pendent de tenir més informació.

5. Nou WEB FCC:

• ANTAVIANA ha començat a treballar a la nova WEB, endreçant la base de dades.

• S’ha rebut per part d’ANTAVIANA una planificació amb tasques i sub-tasques de la

primera fase, repartit en 5 blocs. Pendent de rebre ubicació d’aquest document per part

de presidència.

• La durada d’aquesta fase és de 3,5 mesos a partir d’inici de setembre.

• De moment l’interlocutor es presidència.

6. Torn de Paraula:

• Eleccions RFEC:

o S’ha comentat que ha faltat tenir els programes de cada candidatura per poder

veure quins beneficis aportaria cada una a la FCC i així tenir més criteri per

entendre el posicionament decidit per presidència.

o S’ha comentat que a nivell arbitral s’hauria d’haver replantejat i considerar

aquesta figura en els assembleistes proposats per la FCC. El equip arbitral ha

actuat de forma unilateral a l’hora de presentar els seus assembleistes.

• Es proposa deixar els xips (sense cobrar el lloguer) als corredors d’equips de fora per tal

de fomentar la seva participació en curses a Catalunya. Serà un tema que es proposarà

a les diferents comissions.

• Es proposa de fer servir més el vídeo a nivell arbitral per tal d’evitar errors a l’arribada a

meta.

• Temes que van quedar pendents de la Junta del 25/06/2024:

o Proposta del Sergi Escobar, comprar material de curses i un remolc per oferir el

lloguer d’aquest als clubs amb un preu més econòmic que les empreses

privades.

o Al llistat de les classificacions es podrien posar M70 enlloc de M60.

http://www.ciclisme.cat/
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I sense més temes a tractar,  a les 20:33 es dona per acabada la reunió de la Junta Directiva FCC 
2021 - 2025 . 

Vist i plau de: 

Joaquim Vilaplana Boloix Sandrine Germain Ventura 
President Secretària de Junta 

http://www.ciclisme.cat/
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